
 

Spolek rodičů a přátel dětí a školy při Základní a Mateřské škole Polnička, z.s. se sídlem Polnička 147, 

591 01 Žďár nad Sázavou, IČ: 046 28 110 

______________________________________________________________________________  

Zápis z jednání členské schůze SRPDŠ , konané v ZŠ Polnička, ze dne 12. 10 2023 v 16:30 hodin. 

 

Přítomni za Výbor: Jaroslav Sáblík, Veronika Sáblíková, Pavla Chybová 

Přítomni za ZŠ a MŠ: Mgr. Romana Chlubnová, Ing. Irena Pechová, Mgr. Štěpán Prokop, Mgr. Pavla 

Prokopová, Bc. Věra Veselá se předem ze schůze omluvila z osobních důvodů. 

 

Program členské schůze: 

1. Zahájení schůze 

2. Zpráva o hospodaření spolku 

3. Plánované akce 

4. Stanovení a schválení příspěvku SRPDŠ pro školní rok 2023/2024 

5. Představení navrhovaného 3.člena kontrolní komise 

6. Volba 3.člena kontrolní komise 

7. Náměty a připomínky rodičů 

8. Ukončení schůze 

 

Ad.1 

Pan předseda zahájil schůzi v 16:30 hodin a seznámil všechny přítomné s programem a o průběhu jednání 

třídních delegátů konaného 5. 10. 2023 (zápis z jednání k nahlédnutí na stránkách školy).  

Na schůzi delegátů byly odsouhlaseny přítomnými členy tyto příspěvky: 

a) na školní výlet pro žáky 9.ročníku ve výši 200,- Kč na žáka (celkem 11 dětí 9.ročníku) 

b) výše členského příspěvku (školní rok 2023/2024) ve výši 500,- Kč na žáka 

 

Ad.2 

Zpráva o hospodaření spolku z minulých let je k nahlédnutí na stránkách SRPDŠ (web školy). 

Zůstatky na účtech k 30. 9. 2023 jsou: 

- pokladna MŠ 33.350,- Kč + 17.659,- Kč VV 

- pokladna ZŠ 9.179,- Kč 

- BÚ 48.159,36 Kč 

Zpráva o hospodaření spolku za rok 2022 je na stránkách SRPDŠ. 

 

Ad.3 

a) Karneval se bude konat dne 9. 3. 2024.  Zajišťovat akci bude SRPDŠ a rodiče 5.ročníku.  

b) Jarmark – termín konání vánočního jarmarku není znám. Včas budeme informovat. 

 



 

Ad.4 

Hlasovalo se o výši příspěvku SRPDŠ 500,-Kč pro školní rok 2023/2024. 

PRO:   20 HLASŮ 

PROTI:   0 HLASŮ 

ZDRŽELO SE:  7 HLASŮ 

 

Výše členského příspěvku SRPDŠ se stanovuje pro školní rok 2023/2024 500,- Kč na žáka. 

 

Ad.5 

Pan předseda seznámil přítomné s navrhovanou členkou kontrolní komise paní Janou Pečenkovou. 

 

Ad.6 

Hlasování o volbě nového člena KK, paní Jany Pečenkové: 

PRO:   24 HLASŮ 

PROTI:   0 HLASŮ 

ZDRŽELO SE:  3 HLASY  

 

 

Ad.7 

a) Proč zůstala výše členského příspěvku 500,- Kč na rok 2023/2024 neměnná, když byla výše pro loňský 

rok jenom zkušební a jsou všechny akce nutné? 

- Na členské schůzi byla připravena prezentace, zde mohli všichni rodiče a přátelé školy vidět, jaké byly 

příjmy a výdaje za rok 2022.  

Příspěvek SRPDŠ za školní rok 2022/2023 byl 86.796,- Kč. 

Výdaje hrazené ze SRPDŠ za školní rok 2022/2023 byly 137.382,- Kč. 

Příspěvek nepokryl za rok 2022/2023 1/3 nákladů. Z tohoto lze usuzovat, že snížením příspěvků 

nebude možné pořádat akce, aktivity pro děti v takovém poměru. Vybírat peníze od rodičů může pouze 

SRPDŠ, ne škola. Tedy, když se sníží příspěvek, nebude možné akce pořádat. Všechny finance jsou 

transparentně využívány (50,-Kč na dítě měsíčně).  

 

b) Pokud není dítě delší dobu ve škole, ve školce, je možné to ošetřit tak, aby se mi část příspěvku vrátila?  

- Ano, dalo by se to dopočítat. 

 

c) V letošním roce jste pořídili školní aplikaci EduPage. Bylo by možné přes tuto aplikaci vybírat peníze? 

A pokud ano, mohl by se příspěvek snížit a ostatní výdaje by se hradily přes aplikaci (tzv.kreditní 

dobíjení)? 

- Systém EduPage je školy, nemáme přístup. Systém EduPage se bude postupně rozšiřovat dle informací 

od přítomné zástupkyně ředitelky školy Ing. Pechové Ireny. 

 



 

d) V účetnictví je uvedena částka pod ostatními výdaji. Je to neprůhledné. Mohli byste, prosím, přibližně 

rozepsat o jaké ostatní výdaje se jedná? Mohli byste nás informovat o předpokládaných výdajích na 

daný školní rok a oproti tomu reálné výdaje? I když to bude rozdíl v desetitisících, to je mi jedno, jde 

mi hlavně o to, abych měla přehled. 

- Všechny doklady bychom k náročnosti nevypisovali, ale ty nejpodstatnější určitě ano, nemáme s tím 

problém. 

 

- V listopadu se bude konat schůze delegátů, kde budou jedním z bodů jednání požadavky učitelů ZŠ a 

MŠ na školní rok 2023/2024. Jakmile výbor a třídní delegáti na schůzi odsouhlasí, na co vše se bude 

přispívat, tedy předpokládaná částka výdajů, tak budeme rodiče informovat i s obsahem těchto výdajů. 

Reálné výdaje oproti předběžným výdajům budou opravdu rozdílné. Ty budeme znát až na konci 

školního roku. 

 

 

Ad.8 

Schůzi ukončil pan předseda v 17:45 hodin. 

 

 

 

 

V Polničce, dne 14. 10. 2023 

 

 

 

Zapsala: Pavla Chybová, členka Výboru 

Zkontrolovali: Jaroslav Sáblík, předseda Spolku 

Veronika Sáblíková, místopředsedkyně Spolku 

 


